
 

 

 

 

 

 

 

 

Dagsorden 

 

Møde om Møde nr. 

Skolebestyrelsen 5 

Mødedato Mødested  Mødetidspunkt 

30.01.2019 Gl. Kongevej 3, 6070 Christiansfeld 

  

17.30-20.00 

Deltagere: 

 

Anita Pedersen, Kristen Gubi Glintborg, Hans Nissen Rosenberg, Steen Jepsen, 

Stine Rasmussen, Tina Hjorth Nissen, Kim Hede, Sussanne Jakobsen, Hanne 

Holgaard, Elevrådet.  Poul Fremmelev skoleleder, Lars B. Petersen pædagog-

faglig leder, Dorte Tonnesen viceskoleleder, Sune Sorgenfrei suppleant, Micha-

el Ljunggreen suppleant. 

Fraværende: Poul Fremmelev skoleleder – Tina Hjorth Nissen – Sune Sor-

genfrei 

 

 

(Ved de enkelte punkter er anført A, B, C eller en kombination heraf. Det 

indikerer hvad der skal ske under punktet: A betyder beslutning, B bety-

der drøftelse og C betyder orientering.) 

 

Ordstyrer: Steen Jepsen 

 

 

52. Godkendelse af referat fra sidste møde.  

 

Godkendt 

 

 

53. Godkendelse af dagsorden (A) 

Her gives plads til evt. akutte punkter. 

 

Godkendt 

 

 

Christiansfeld Skole 

 

Dato 25.01.2018 

 

 

 

 

 

 

 



 

  Side 2 

 

 

 

54. Nyt fra elevrådet (C) 10 min.       

Elevrepræsentanter beretter om elevrådets aktiviteter og ønsker.  

 Æbleskivesalget var igen en succes, overskuddet går til indkøb efter ele-

vernes ønske 

  Der er indkøbt nye net til hockeymål i skolegården og de små træmål på 

stadion, disse monteres, når vi er ovre den værste vinter 

 Der ser også ud til at mangle et net i det ene store mål på stadion. Elevrå-

det har, med de penge de har tjent, mulighed for at købe et nyt, hvis der 

er stemning for det.  

 Det store elevråd har holdt møde med Poul Fremmelev som opfølgning 

på brugernævnsmødet. Her blev der udvekslet idéer til det videre arbejde, 

opdelt efter hvad vi kan ændre på "her og nu", og hvad der kræver mere 

langsigtet planlægning.  

 

Ingen deltagelse fra elevmødet.  

 

55. Skolebestyrelsens årsberetning, hvornår og hvordan v/KH. 

 

 Husk ”året tilbage” også ift. aktiviteter for de forskellige årgange. 

 Samarbejdet med Sjølund Hejls 

 Synlighed – den gode historie / medierne – facebook mm. 

 Fra PALS til PLUS skole. 

 Kim laver et udkast og modtager gerne flere input. 

 

56. Orientering om budget 19-20. Ny tildelingsmodel er sat på pause. (C) DT 

Regnskab for 2018 og budget 2019 tages på næste SKB møde. Regnskabet for 

2018 er ikke afsluttet og budget 2019 kendes ikke helt sikkert. 

Skolen forventer et budget i løbet af den kommende uge. 

 

57. Forældremøder og årets arrangementer (B) 

 

Skolebestyrelsen ønsker at vi bevarer fagdagen i marts, hvor forældrene er invi-

teret til åbent hus om eftermiddagen. 

 

Antallet af åben skole dage blev drøftet. Anbefalingen er, at der bør være to i et 

skoleår. Evt. en formiddagen og en eftermiddag. 

 

Skolebestyrelsen ønskede overblik over arrangementer. Punktet ønskes at blive 

drøftet igen, hvor vi ser på årshjulet, som sendes ud med dagsorden. 

De forældrevalgte i SKB ønsker at arrangere debataftener. De overvejer at invite-

re klasserådene 

 

 

 

58. Information og drøftelse af skolens fag, herunder bevægelse og valgfag. 

Samt overgang til ungdomsuddannelserne inkl. Uddannelsesparathedsvur-

dering. (C) DT 
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Ny aftale pr. august 2019. 

Kortere skoledage i indskolingen 

Understøttende undervisning bliver på enkelte årgange ændret til en fag-faglig 

lektion i ugen, det gælder for mellemtrin og udskoling. 

Skal forældre forberedes bedre ift. info mm. ved uddannelsesparathed. Hvornår 

starter snakken med eleverne og hvordan. 

Vigtigt at kvalificere bevægelse og samle det. 

 

59.  Brugernævnsmøde 25. februar kl. 19.00-21.00 Pæd. center, dyrehavevej   

109, Kolding 

 

Hvem deltager 

Kim, Kresten, Steen deltager. Dagsorden udsendes når vi har modtaget den. 

 

60. Orientering om indskrivning til 0. klasse, og indskrivningsmøde d. 8. 

januar. (C) DT/LA 

 

Foldere om skolen delt ud i børnehaverne. Skolen overvejer at få fremstillet en 

plakat af skolen. 

Indskrivningsmødet var en succes. Der mødte mange børn og forældre op. 

Udfordring med den digitale tilmelding, da der var en fejl på linket som foræl-

drene havde fået tilsendt. 

 

61. Henvendelse fra skolebestyrelsen fra Vamdrup Skole bl.a. omkring bus-

transport og om vi vil være med til at lave en politisk henvendelse omkring 

dette. (B) KH 

Skolebestyrelsen ønsker at indgå i et samarbejde vedrørende problematikken 

Sjølund – Hejls har henvendt sig til politikerne. 

Vigtigt, at vi danner fælles front og bakker op. 

Al gratis buskørsel i Kolding stopper til juni. 

Kan evt. tages op som et punkt på brugernævnsmøde. 

Skolepatruljerne har ikke mulighed for at komme på deres tur til Legoland grun-

det dette. 

 

Hvem vil involvere sig fra SKB.  – Steen, Stine 

 

 

60. Siden sidst (C) 

Under dette punkt nævner formand og skoleledelse akutte eller fortrolige for-

hold, som ikke fremgår skriftligt andetsteds. Der stilles eventuelt uddybende 

spørgsmål.  

 

 Udd. Parathedsvurderinger 

 6.årg laver skuespil 

 Oplæg / skuespil omkring angst for overbygningen. 

 AH har lavet en ansøgning omkring opstart af et skolekor, som ligger 

uden for skoletid. Skolebestyrelsen bakker op om tiltaget. 
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61. Nyt fra SFO (C) 5 min. LA 

 

SFO orienterer om indsats og udvikling. 

 

Kolding Kommune er i gang med en forældreundersøgelse omkring evt. andre 

modulmuligheder i SFO. 

Fra i år er der forældrebetaling på 500,- pr. uge i de tre uger der er behovsåbent. 

Der er ikke meldt noget ud fra forvaltningen omkring dette og hvordan det tæn-

kes gjort administrativt og hvordan der orienteres til forældre. Vi har derfor bedt 

om en tilbagemelding fra forvaltningen. 

 

62. Drøftelse af punkter til februar mødet – brug årsplan. 

 

Forældremøder og kommende arr. - Årskalender for arr. (sendes ud med dagsor-

den) 

Elevrådet - Socialt og fagligt fællesskab – Proces. 

Budgetstatus. 

 

 

63. Eventuelt 

 

 Ønske fra gårdvagter. 

Nye gule veste med navne på, så børnene ved hvem de har snakket med. 

Nogen der evt. kender en sponsor. 

Evt. skrive på veste med tusch. 

 

 Henvendelser fra to forældre. Mørkt fra vejen fra Netto. 

 

 Opfølgning på fodboldtrøjer……. 

 

 Hvad er motivationen og forventninger for at være i SKB. Evt. På som et 

punkt til debat på et SKB møde. – diskussion for evt. kun de forældre-

valgte. 

 

 Der er pt. Udfordringer med hunde efterladenskaber omkring skolen. 

Kan vi lave et projekt igen med nogle klasser, der laver nogle kreative 

måder at oplyse hundeejere på. 

 

 

 
 
 

 


